
 

 

 

 

 De provincie Noord-Brabant is verkozen tot best bestuurde decentrale overheid 2017. 
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Statenfractie SP 

W.M.A. Arts 

Postbus 90151 

5200 MC  'S-HERTOGENBOSCH 

Onderwerp 
Staan of bussen opheffen? 

 

 

 

Geachte mevrouw Arts, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 614 11 15 

www.brabant.nl 
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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

27 november 2018 

Ons kenmerk 

C2235550/4439813  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

M.J.A.J. (Mike) Schoenmaker 

Telefoon 

(073) 680 86 78 

Email 

mschoenmaker@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 12 november 2018, ingekomen op 12 november 2018, heeft u 

namens de SP fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Zijn GS op de hoogte van deze enquête en heeft die haar instemming? 
Antwoord: Ja, Arriva heeft geïnformeerd dat een stagiaire met een onderzoek 

zou starten. Arriva heeft voor het uitvoeren van zo’n onderzoek onze instemming 

niet nodig.  

 

2. Weten GS onder welke reizigers en hoe deze enquête wordt afgenomen? 
Antwoord: Nee. 

 

3. Zijn GS het eens met de keuze tussen meer zitplaatsen in de spits of het 
handhaven van bussen op minder courante tijden? 
Antwoord: Met de enquête wordt geen keuze gemaakt, maar om de mening 

van de reizigers gevraagd. 

 

4. Strookt deze keuze met het beleid dat wij in de huidige OV-visie nastreven? 
Antwoord: Zie ons antwoord op vraag 3. 

 

5. De SP is van mening, dat het al dan niet handhaven van busritten moet 
afhangen van het feitelijke aantal reizigers op minder courante tijden en van het 
beschikbaar zijn van een fatsoenlijk, betaalbaar alternatief voor de reiziger. 
Delen GS deze mening? 
Antwoord: De vigerende OV-visie gaat uit van vraaggericht openbaar vervoer. 

Het feitelijke gebruik van het openbaar vervoer is daarom een belangrijk 

criterium bij het bepalen van de nieuwe dienstregeling.  
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6. Kan Arriva n.a.v. de uitslag van deze enquête de buslijnen “uit de vaart 
nemen”? En in hoeverre kan de provincie Arriva dwingen om zonder 
repercussies elders op drukke spitslijnen gewoon voldoende capaciteit in te 
zetten? 
Antwoord: Voorstellen over wijzigingen van de dienstregeling worden 

zorgvuldig afgewogen binnen het Tactisch Ontwikkelteam (TOT). In het TOT zijn 

Arriva, de provincie, gemeenten en het Reizigersoverleg Brabant 

vertegenwoordigd. Wijzigingen in de dienstregeling worden normaliter 

doorgevoerd via het jaarlijks exploitatieplan.  

Onderdeel van de concessie is dat Arriva voldoende capaciteit biedt om aan de 

vraag naar openbaar vervoer te kunnen voldoen. Dit betekent niet dat reizigers 

nooit hoeven te staan. De vervoerder moet er wel voor zorgen dat reizigers niet 

langer dan 15 minuten hoeven te staan (stadsdiensten uitgezonderd) en moet het 

vervoersaanbod daarop afstemmen.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


